
1 
 

 
OiSO.0002.12.2024  

 

PROTOKÓŁ NR XII/2024 

POSIEDZENIA RADY GMINY NOZDRZEC 

z dnia 30 października 2024 roku 

  

Rada Gminy Nozdrzec liczy 15 Radnych. Na sesji obecnych było 14 Radnych, nieobecna Radna 

Małgorzata Habrat (lista obecności w załączeniu). 

 

Sesja trwała od godziny 8.35 do godziny 10.09. 

 

Obrady prowadził Przewodniczący Rady Gminy Nozdrzec Jarosław Dąbrowski.  

 

Przewodniczący Rady Gminy Jarosław dokonał otwarcia sesji i powitał wszystkich zgromadzonych.  

 

Przewodnicząca Gminnej Komisji Wyborczej pogratulowała wyboru nowo wybranej Radnej i wręczyła 

zaświadczenie o wyborze Pani Kindze Oleksie-Skubisz, która uzyskała mandat w wyborach 

uzupełniających do Rady Gminy Nozdrzec. Radna Kinga Oleksa-Skubisz po odczytaniu roty przez 

Przewodniczącego Rady Jarosława Dąbrowskiego złożyła ślubowanie.  

 

Następnie gratulacje Radnej Kindze Oleksie-Skubisz złożyli Przewodniczący Rady Gminy – Jarosław 

Dąbrowski, Wójt Gminy Nozdrzec – Stanisław Żelaznowski oraz Zastępca Wójta – Adrian Skubisz. 

  

Przewodniczący Rady Gminy Nozdrzec stwierdził prawomocność obrad na podstawie listy obecności. 

 

Przewodniczący Rady wystąpił z wnioskiem o poszerzenie porządku obrad w pkt. 8. Informacja o 

złożonych oświadczeniach majątkowych. Wniosek przyjęto głosami: za – 14, przeciw – 0, 

wstrzymujących się – 0. 

 

Sesję realizowano według porządku obrad po zmianach:  

1. Otwarcie sesji.  

2. Wręczenie zaświadczenia o wyborze i złożenie ślubowania. 

3. Stwierdzenie kworum. 

4. Przyjęcie protokołu sesji z dnia 30 września 2024 r. 

5. Przyjęcie protokołu z sesji nadzwyczajnej z dnia 4 października 2024 r. 

6. Informacja Wójta o realizacji uchwał. 

7. Informacja Wójta dot. bieżącej działalności. 

8. Informacja o złożonych oświadczeniach majątkowych. 

9. Podjęcie uchwał w sprawie; 

1) zmian w budżecie na rok 2024, 

2) zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Nozdrzec na lata 2024-2033, 

3) określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości na rok 2025, 
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4) określenia wysokości stawek podatku od środków transportowych na rok 2025, 

5) przekazania środków finansowych na Fundusz Wsparcia Policji z przeznaczeniem na zakup 

oraz montaż drzwi antywłamaniowych w budynku Komendy Powiatowej Policji 

w Brzozowie, 

6) zmiany składu osobowego komisji Spraw Społecznych Rady Gminy Nozdrzec, 

7) rozpatrzenia petycji, 

8) przyjęcia „Programu współpracy Gminy Nozdrzec z organizacjami pozarządowymi oraz 

innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego na rok 2025, 

9) wyrażenia zgody na przyjęcie darowizny w postaci udziałów w prawie własności 

nieruchomości położonej w miejscowości Wara, 

10) wyrażenia zgody na przyjęcie darowizny w postaci prawa własności nieruchomości 

położonej w miejscowości Wara, 

11) wyrażenia zgody na przyjęcie darowizny w postaci prawa własności nieruchomości 

położonej w miejscowości Wara, 

12) wyrażenia zgody na przyjęcie darowizny w postaci udziałów w prawie własności 

nieruchomości położonej w miejscowości Wara, 

13) wyrażenia zgody na przyjęcie darowizny w postaci prawa własności nieruchomości 

położonej w miejscowości Wesoła, 

14) wyrażenia zgody na sprzedaż w drodze przetargu ustnego nieograniczonego prawa własności 

nieruchomości gruntowej położonej w miejscowości Izdebki.  

10. Wolne wnioski i sprawy różne. 

11. Zakończenie. 

Ad 4, 5. 

Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że do protokołów nie zgłoszono żadnych uwag i przystąpił 

do przyjęcia: 

- protokołu sesji z dnia 30 września 2024 roku, wobec braku uwag i wniosków protokół przyjęto 

jednomyślnie głosami za – 14, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0, 

- protokołu sesji nadzwyczajnej z dnia 4 października 2024 roku, wobec braku uwag i wniosków 

protokół przyjęto jednomyślnie głosami za – 14, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0, 

 

Ad 6, 7. 

Wójt Gminy Nozdrzec - Stanisław Żelaznowski przedstawił informacje o realizacji uchwał  

i wydanych zarządzeniach od X sesji. 

 

Ad 8.  

Przewodniczący Rady Gminy przedstawił informacje o złożonych oświadczeniach majątkowych za 

2023 rok, w związku z zakończeniem kadencji i w związku z rozpoczęciem kadencji - Wójta Gminy 

Nozdrzec, Przewodniczącego Rady Gminy Nozdrzec oraz Radnych Gminy Nozdrzec.  

 

Wójt Gminy Nozdrzec przedstawił informacje o złożonych oświadczeniach majątkowych dyrektorów i 

kierowników jednostek pomocniczych gminy. 

 

Ad 9. 

Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie na rok 2024. 

Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że projekt uchwały został doręczony Radnym wraz z 

zawiadomieniem o sesji.  
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Skarbnik gminy – Monika Pietrykowska przedstawiła zmiany w projekcie uchwały, które zaistniały po 

wysłaniu materiałów na sesję.  

 

Wobec braku uwag i wniosków, Przewodniczący Rady Gminy przystąpił do głosowania.  

 

Uchwała Nr XII/79/2024 w sprawie zmian w budżecie na rok 2024 – przyjęta została głosami; za 

– 14, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0.  

Karta imiennego głosowania w załączeniu.  

 

Projekt uchwały w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Nozdrzec na lata 2024-

2033. 

Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że projekt uchwały został doręczony Radnym wraz 

z zawiadomieniem o sesji. 

 

Wobec braku uwag i wniosków, Przewodniczący Rady Gminy przystąpił do głosowania.  

 

Uchwała Nr XII/80/2024 w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Nozdrzec na 

lata 2024-2033 – przyjęta została głosami; za – 14, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0.  

Karta imiennego głosowania w załączeniu.  

 

Projekt uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości na rok 2025. 

Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że projekt uchwały został doręczony Radnym wraz 

z zawiadomieniem o sesji. 

 

Wójt poinformował, że stawki pozostały na poziomie roku ubiegłego, gdzie na ten temat była bardzo 

ożywiona dyskusja. 

 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Spraw Gospodarczych przedstawił pozytywną opinię 

do procedowanego projektu uchwały. 

 

Wobec braku chętnych do zabrania głosu, Przewodniczący Rady Gminy przystąpił do głosowania.  

 

Uchwała Nr XII/81/2024 w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości na 

rok 2025 – przyjęta została głosami; za – 14, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0.  

Karta imiennego głosowania w załączeniu.  

 

Projekt uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od środków transportowych na rok 

2025. 

Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że projekt uchwały został doręczony Radnym wraz 

z zawiadomieniem o sesji. 

 

Wójt poinformował, że obniżenie wysokości stawek od środków transportowych wynika z wniosków 

mieszkańców w sprawie obniżenia stawek, które były wysokie. 
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Przewodniczący Rady Gminy oznajmił, że obniżenie stawek sięga od 360 zł w niektórych pozycjach 

do 1 400 zł w porównaniu do poprzednich lat. 

 

Zastępca Wójta w ramach uzupełnienia stwierdził, że stawki zostały ustalone na poziomie niższym jak 

podatki na 2024 r. na terenie Gminy Brzozów, które były najniższe na terenie powiatu brzozowskiego.  

 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Spraw Gospodarczych przedstawił pozytywną opinię do 

procedowanego projektu uchwały. 

 

Wobec braku chętnych do zabrania głosu, Przewodniczący Rady Gminy przystąpił do głosowania.  

 

Uchwała Nr XII/82/2024 w sprawie określenia wysokości stawek podatku od środków 

transportowych na rok 2025 – przyjęta została głosami; za – 14, przeciw – 0, wstrzymujących się 

– 0.  

Karta imiennego głosowania w załączeniu.  

 

Projekt uchwały w sprawie przekazania środków finansowych na Fundusz Wsparcia Policji 

z przeznaczeniem na zakup oraz montaż drzwi antywłamaniowych w budynku Komendy Powiatowej 

Policji w Brzozowie. 

Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że projekt uchwały został doręczony Radnym wraz 

z zawiadomieniem o sesji. 

 

Wobec braku uwag i wniosków, Przewodniczący Rady Gminy przystąpił do głosowania.  

 

Uchwała Nr XII/83/2024 w sprawie przekazania środków finansowych na Fundusz Wsparcia 

Policji z przeznaczeniem na zakup oraz montaż drzwi antywłamaniowych w budynku Komendy 

Powiatowej Policji w Brzozowie – przyjęta została głosami; za – 14, przeciw – 0, wstrzymujących 

się – 0.  

Karta imiennego głosowania w załączeniu.  

 

Projekt uchwały w sprawie zmiany składu osobowego komisji Spraw Społecznych Rady Gminy 

Nozdrzec. 

Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że projekt uchwały został doręczony Radnym wraz 

z zawiadomieniem o sesji. 

 

Przewodniczący Rady oznajmił, że projekt uchwały dotyczy odwołania ze składu osobowego Zastępcy 

Wójta Adriana Skubisza z uwagi na wygaśnięcie mandatu radnego i zaproponował powołanie do składu 

komisji: Radnej Kingi Oleksy-Skubisz, Radnego Krzysztofa Gierulę oraz Radnego Mariana Zaboja– 

wszyscy  Radni wyrazili zgodę. 

 

Wobec braku uwag i wniosków, Przewodniczący Rady Gminy przystąpił do głosowania.  

 

Uchwała Nr XII/84/2024 w sprawie zmiany składu osobowego komisji Spraw Społecznych Rady 

Gminy Nozdrzec – przyjęta została głosami; za – 14, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0.  
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Karta imiennego głosowania w załączeniu.  

 

Projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji. 

Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że projekt uchwały został doręczony Radnym wraz z 

zawiadomieniem o sesji i odczytał procedowany projekt uchwały. 

 

Radny Marian Zabój stwierdził, że petycja jest zbyt daleko idąca – można by się zastanowić nad 

czipowaniem zwierząt ale pozostałe kwestie są nie do przyjęcia. 

 

Wobec braku uwag i wniosków, Przewodniczący Rady Gminy przystąpił do głosowania.  

 

Uchwała Nr XII/85/2024 w sprawie rozpatrzenia petycji – przyjęta została głosami; za – 14, 

przeciw – 0, wstrzymujących się – 0.  

Karta imiennego głosowania w załączeniu.  

 

Projekt uchwały w sprawie przyjęcia „Programu współpracy Gminy Nozdrzec z organizacjami 

pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego na rok 2025. 

Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że projekt uchwały został doręczony Radnym wraz 

z zawiadomieniem o sesji. 

 

Wobec braku uwag i wniosków, Przewodniczący Rady Gminy przystąpił do głosowania.  

 

Uchwała Nr XII/86/2024 w sprawie przyjęcia „Programu współpracy Gminy Nozdrzec 

z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku 

publicznego na rok 2025 – przyjęta została głosami; za – 14, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0. 

Karta imiennego głosowania w załączeniu.  

 

Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przyjęcie darowizny w postaci udziałów w prawie 

własności nieruchomości położonej w miejscowości Wara. 

Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że projekt uchwały został doręczony Radnym wraz 

z zawiadomieniem o sesji. 

 

Wobec braku uwag i wniosków, Przewodniczący Rady Gminy przystąpił do głosowania.  

 

Uchwała Nr XII/87/2024 w sprawie wyrażenia zgody na przyjęcie darowizny w postaci udziałów 

w prawie własności nieruchomości położonej w miejscowości Wara – przyjęta została głosami; 

za – 14, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0.  

Karta imiennego głosowania w załączeniu.  

 

Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przyjęcie darowizny w postaci prawa własności 

nieruchomości położonej w miejscowości Wara. 

Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że projekt uchwały został doręczony Radnym wraz 

z zawiadomieniem o sesji. 
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Radny Jacek Sowa pytał o własność nieruchomości znajdującej się w pobliżu przyjmowanych 

nieruchomości, proponując również jej przyjęcie. 

 

Wójt poinformował, że trudno na tą chwilę udzielić odpowiedzi na zadane pytanie, a jeśli chodzi 

o projekty uchwał to są przygotowywane na podstawie wniosków składanych przez mieszkańców. 

 

Wobec braku uwag i wniosków, Przewodniczący Rady Gminy przystąpił do głosowania.  

 

Uchwała Nr XII/88/2024 w sprawie wyrażenia zgody na przyjęcie darowizny w postaci prawa 

własności nieruchomości położonej w miejscowości Wara – przyjęta została głosami; za – 14, 

przeciw – 0, wstrzymujących się – 0.  

Karta imiennego głosowania w załączeniu.  

 

Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przyjęcie darowizny w postaci prawa własności 

nieruchomości położonej w miejscowości Wara. 

Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że projekt uchwały dotyczący działki nr 1165/1 został 

doręczony Radnym wraz z zawiadomieniem o sesji 

 

Wobec braku uwag i wniosków, Przewodniczący Rady Gminy przystąpił do głosowania.  

 

Uchwała Nr XII/89/2024 w sprawie wyrażenia zgody na przyjęcie darowizny w postaci prawa 

własności nieruchomości położonej w miejscowości Wara – przyjęta została głosami; za – 14, 

przeciw – 0, wstrzymujących się – 0.  

Karta imiennego głosowania w załączeniu.  

 

Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przyjęcie darowizny w postaci udziałów w prawie 

własności nieruchomości położonej w miejscowości Wara. 

Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że projekt uchwały dotyczący działki nr 1263/2 został 

doręczony Radnym wraz z zawiadomieniem o sesji. 

 

Wobec braku uwag i wniosków, Przewodniczący Rady Gminy przystąpił do głosowania.  

 

Uchwała Nr XII/90/2024 w sprawie wyrażenia zgody na przyjęcie darowizny w postaci udziałów 

w prawie własności nieruchomości położonej w miejscowości Wara – przyjęta została głosami; 

za – 14, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0.  

Karta imiennego głosowania w załączeniu.  

 

Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przyjęcie darowizny w postaci prawa własności 

nieruchomości położonej w miejscowości Wesoła. 

Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że projekt uchwały dotyczący działki nr 2689 został 

doręczony Radnym wraz z zawiadomieniem o sesji. 

 

Wobec braku uwag i wniosków, Przewodniczący Rady Gminy przystąpił do głosowania.  
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Uchwała Nr XII/91/2024 w sprawie wyrażenia zgody na przyjęcie darowizny w postaci prawa 

własności nieruchomości położonej w miejscowości Wesoła – przyjęta została głosami; za – 14, 

przeciw – 0, wstrzymujących się – 0.  

Karta imiennego głosowania w załączeniu.  

 

Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż w drodze przetargu ustnego nieograniczonego 

prawa własności nieruchomości gruntowej położonej w miejscowości Izdebki. 

Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że projekt uchwały dotyczący działki nr 3705 został 

doręczony Radnym wraz z zawiadomieniem o sesji. 

 

Wobec braku uwag i wniosków, Przewodniczący Rady Gminy przystąpił do głosowania.  

 

Uchwała Nr XII/91/2024 w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż w drodze przetargu ustnego 

nieograniczonego prawa własności nieruchomości gruntowej położonej w miejscowości Izdebki – 

przyjęta została głosami; za – 14, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0.  

Karta imiennego głosowania w załączeniu.  

 

Ad 10. 

Wójt odniósł się do wniosków złożonych na X sesji. 

Radna Anna Rachwalska wnioskowała o oznakowanie drogi dojazdowej do kościoła p.w. Św. 

Katarzyny w Wesołej. I zamontowania znaków „droga bez przejazdu” na bocznych drogach o numerach 

5547 i 9824. 

 

Wójt poinformował, że po sprawdzeniu sytuacji w terenie zostaną podjęte odpowiednie działania. 

 

Radny Marian Zabój wnioskował o wystąpienie do Dyrektora Zarządu Dróg Wojewódzkich 

o wyznaczenie przejścia dla pieszych na drodze wojewódzkiej 835 w miejscowości Nozdrzec na 

odcinku strażak – droga do promu. Brak przejścia stwarza poważne zagrożenie dla mieszkańców 

idących do sklepu, domów i kościoła. 

 

Wójt odpowiedział, że zostanie złożone stosowne pismo do Zarządu Dróg Wojewódzkich z prośbą 

o wyznaczenie przejścia dla pieszych. 

 

Radny Jacek Sowa wnioskował o przecięcie gałęzi drzew w pasie drogowym drogi wojewódzkiej 884 

Przemyśl – Domaradz w km 57 – 53 miejscowość Wesoła-Ujazdy, Ryta Górka. Gałęzie we 

wspomnianych miejscowościach ograniczają widoczność dla osób wyjeżdżających z własnych posesji 

oraz dróg podporządkowanych wymienionej drogi.  

Gałęzie drzew przesłaniają również oświetlenie uliczne na drodze wojewódzkiej co powoduje małą 

widoczność. 

 

Radny Jacek Sowa poinformował, że wycinka jest w trakcie realizacji ale oświetlenie uliczne jest nadal 

przesłonięte gałęziami. 

 

Wójt oznajmił, że zostaną podjęte działania w tej sprawie. 

 

Pani Elżbieta Ogrodnik – Sołtys Sołectwa Wesoła Ujazdy, Ryta Górka wnioskowała: 
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1. Przydział kwoty 25 tys. zł z dzierżawy od farmy wiatrowej dla sołectwa o czym na ostatnim zebraniu 

Wiejskim dniu 21.09.24 r mówili zarówno były jak i obecny radny gminny naszego sołectwa.  Kwota 

miała być do dyspozycji sołectwa.  

2. Przydział klińca w celu przedłużenia odcinka 50 metrów drogi gminnej o nr ew. 877 prostopadle 

do drogi nr 651. W związku ze zmianami geodezyjnymi należy utwardzić wnioskowany odcinek, 

bowiem zmienił się najazd do posesji nr 698 w Rytej Górce. 

3. Zabezpieczenie granic naszej gminy przed ściekami z terenu Kąkolówki Ujazdy by cały impet wód 

ściekowych  nie uderzał w posesję prywatną czyli działkę o nr ew. 300. Od lat Państwo zamieszkujący 

pod nr 611  we własnym zakresie i na koszt własny bronią zabudowań przed nawalnym deszczem 

i ściekami. Wnioskowałam o przydział rur bądź korytek i płyt brzegowych. Dłużej tak być nie może. 

Proszę Radę Gminy o pomoc w tej sprawie.  

4. Wykonanie drogi nr 35 pomiędzy działkami o nr ew. 40 nr 41 a działkami 33 i 32 na Rytej Górce. 

Zjazd do pól niemożliwy. Wniosek z ubiegłego roku.  

 

Wójt poinformował, że kwota 25 tys. zł została przeznaczona na pomalowanie dachu na Szkole 

Podstawowej w Ujazdach. W temacie przydziału klińca na drogę gminną o nr 877 Wójt przekazał 

Radnym zdjęcia zrobione przez pracownika urzędu będącego w terenie, ukazujące dobry stan drogi. 

Kolejny punkt wniosku dotyczący zabezpieczenia przed ściekami z terenu Kąkolówki. Wójt 

poinformował, że rów przebiega na terenie Gminy Błażowa, możemy jedynie wnioskować 

do Burmistrza Błażowej o podjęcie działań w tej sprawie. Ostatnia kwestia wniosku dotyczyła 

wykonania drogi nr 35. Wójt oznajmił, że droga dojazdowa do posesji jest stanie dobrym, natomiast 

dojazd do pól jest niemożliwy z uwagi na podmokły teren i odbywa się po prywatnych działkach. Wójt 

stwierdził, że problem tej drogi można rozwiązać poprzez wyznaczenie nowych granic drogi za zgodą 

właścicieli działek lub naprawę istniejącej.  

 

Zastępca Wójta Adrian Skubisz przedstawił informacje z realizacji inwestycji. 

 

1. W pierwszym dniu października upłynął termin składania ofert w postępowaniu, którego celem było 

wyłonienie Wykonawcy dla realizacji robót budowlanych w ramach przedsięwzięcia inwestycyjnego 

pn. Budowa oświetlenia ulicznego na terenie Gminy Nozdrzec w miejscowości Wara, Wesoła 

z podziałem na części. 16 października wyłoniono Wykonawców poszczególnych działań. W ubiegłym 

tygodniu Wójt Gminy Nozdrzec podpisał umowy dla realizacji poszczególnych zadań: 

— 23 października na wykonawstwo Części I: Budowa oświetlenia ulicznego drogi gminnej 

w miejscowości Wara; 

— 25 października na wykonawstwo Części II: Budowa oświetlenia ulicznego drogi powiatowej 

nr 1936R Barycz — Izdebki w miejscowości Wesoła. 

(Zwiększenie konkurencyjności; Wsparcie dla małych i średnich przedsiębiorstw (MŚP); Optymalizacja 

zarządzania ryzykiem; Elastyczność w realizacji projektu; Zwiększenie jakości usług lub produktów; 

Ułatwienie realizacji zamówień o różnym charakterze — nie dotyczy). 

 

2. 4 października umieszczono Zapytanie ofertowe dotyczące realizacji projektu w ramach Rządowego 

Programu Odbudowy Zabytków pn. Remont elewacji zabytkowego kościoła parafialnego 

pw. św. Stanisława Biskupa i Męczennika. 

3. W tym samym dniu ogłoszono postępowanie przetargowe dotyczące realizacji projektu w ramach 

Rządowego Programu Odbudowy Zabytków pn. Renowacja alei grabowej znajdującej się w Parku 

w Zespole Dworsko - Parkowym w Izdebkach, dla którego inwestorem jest Gmina Nozdrzec. 

21 października minął termin składania ofert. Procedura jest w trakcie, a niebawem ogłoszona zostanie 

informacja o wyborze najkorzystniejszej oferty.  

(w zaokrągleniu do pełnych tysięcy: 310; 318; 267). 

 



9 
 

4. 7 października umieszczono Zapytanie ofertowe dotyczące realizacji projektu realizowanego 

w ramach Rządowego Programu Odbudowy Zabytków pn. Remont elewacji zabytkowego kościoła 

parafialnego pw. św. Klary w Hłudnie. 

Termin składania ofert mija 12 listopada, na ten dzień zaplanowano również otwarcie ofert. Jednak już 

teraz wiemy, że termin ten zostanie przesunięty. Fakt ten nie jest zależny od pracowników Urzędu 

Gminy Nozdrzec — po wielu perturbacjach otrzymaliśmy dokumentację projektową oraz przedmiar 

robót, który swoim zakresem w znacznym stopniu odbiegał od właściwego zakresu prac — powinna 

zostać wykonana tylko elewacja, a dodano kostkę brukową, działania przy podbitce, kratach itp. 

Regionalna Izba Obrachunkowa zgłosiła swoje wątpliwości, wszczęła postępowanie wyjaśniające do 

Uchwały Rady Gminy Nozdrzec Nr XI/75/2024 oraz Nr XI/76/2024 z dnia 4 października 2024 r. 

o udzieleniu dotacji dla Parafii pw. Św. Klary w Hłudnie. Na obecną chwilę sprawa jest rozwojowa.  

Podziękowania należą się byłemu Radnemu Stanisławowi Szpiechowi, który poświęcił swój prywatny 

czas w celu złożenia dokumentacji. 

 

5. 9 października umieszczono Zapytanie cenowe w postępowaniu o udzielenie zamówienia 

„Opracowanie dokumentacji budowlanej przedsięwzięcia pn. Budowa sieci kanalizacji sanitarnej 

z przyłączami w miejscowości Izdebki etap I” — unieważnione w dniu 21 października ze względu na 

złożone oferty, które przekraczały próg 130 000 złotych netto. 

6. Również w tym samym dniu ogłoszono postępowanie na realizację usługi, której przedmiotem jest 

odbiór, transport i zagospodarowanie odpadów komunalnych z terenu gminy Nozdrzec w 2025 roku. 

Termin otwarcia ofert upływa 14 listopada. Zaplanowany harmonogram pozwoli podjąć uchwałę 

w sprawie stosownych stawek — jeszcze w tym roku. 

7. W dniu 10 października zawarto umowę na Opracowanie projektu planu ogólnego Gminy Nozdrzec. 

Koszt zadania wynosi 128 400 złotych. Przedmiot umowy powinien zostać wykonany do 13 miesięcy 

od dnia podpisania umowy, jednak nie później niż do 30.11.2025. 

 

8. Obecnie, w trakcie jest postępowanie pn. Budowa gminnej oczyszczalni ścieków w Nozdrzcu - Etap 

II: pierwotny termin składania ofert był określony na 24 października. W toku postępowania, ze strony 

Wykonawców pojawiło się ponad 100 wniosków. Aby umożliwić wszystkim potencjalnym oferentom 

czas na zapoznanie się z odpowiedziami i dostosowanie ofert, termin składania ofert przesunięto 

na 5 listopada. 

 

9. Prowadzone jest postępowania w ramach zapytania cenowego, w celu wyłonienia Wykonawcy dla 

wykonania zadania pn. Usługi doradcze wspomagające realizację projektu Platforma e-usług 

publicznych w Gminie Nozdrzec. 

 

Zastępca Wójta po raz kolejny apelował o kulturalne traktowanie pracowników urzędu, którzy 

wykonują swoje obowiązki z ogromnym zaangażowaniem i już teraz są obciążeni znaczną ilością pracy. 

Stres, wynikający z nieodpowiedniego zachowania niektórych członków rady, jest dla nich zupełnie 

niepotrzebny i nieuzasadniony. Zastępca przypomniał, że o poszanowanie pracowników urzędu 

apelował również podczas ostatniej sesji zwyczajnej. Niestety, mimo apelu, sytuacje, w których 

dochodzi do nieodpowiedniego traktowania, wciąż mają miejsce. Dlatego ponowił prośbę o zachowanie 

należytej kultury i szacunku wobec urzędników, którzy służą społeczności. poinformował, 

że w przypadku powtarzających się sytuacji, będzie zmuszony wnioskować do Przewodniczącego Rady 

Gminy Nozdrzec o podjęcie działań i przywołanie radnych do porządku.  
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Sołtys Sołectwa Hłudno Agata Kurdziel, Radny Janusz Bobola i Radny Jacek Szpiech wystąpili 

z wnioskiem o przeprowadzenie prac naprawczych wiaty przystanku autobusowego Hłudno-

Bobolówka oraz zabezpieczenia osuwiska przy drodze gminnej nr 515 w miejscowości Hłudno. 

Montaż brakujących szyb bocznych poprawi komfort dla oczekujących podróżnych, gdyż zbliża się 

zima. Natomiast niezabezpieczenie osuwiska może doprowadzić do całkowitego zablokowania drogi nr 

515.  

Radna Anna Rachwalska wystąpiła z wnioskiem w sprawie zorganizowania odbioru odpadów 

wielkogabarytowych w miejscowości Wesoła, Ujazdy, Ryta Górka. 

 

Wójt poinformował, że w tym roku zorganizowanie takiego obioru odpadów wielkogabarytowych 

będzie niemożliwy, odpady te są przyjmowane w Punkcie Selektywnej Zbiórki Odpadów Komunalnych 

w Nozdrzcu. 

 

Skarbnik przekazała informacje ze szkolenie, że w tych gminach gdzie znajduje się Punkt Selektywnej 

Zbiórki Odpadów Komunalnych nie może być odbioru odpadów wielkogabarytowych po wioskach. 

 

Radny Zbigniew Szpiech stwierdził, że jeżeli nie będzie organizowany odbiór odpadów 

wielkogabarytowych po wioskach to będą pojawiać się dzikie wysypiska. 

 

Radny Jacek Szpiech pytał na jakim etapie są działania budowy studni dla SP i LKS w Hłudnie. 

 

Zastępca Wójta – Adrian Skubisz poinformował, że odpowiedź na ten temat została udzielona Sołtysowi 

Sołectwa Hłudno i prosił o kilka minut na wydruk odpowiedzi. 

 

Radny Jacek Szpiech poinformował, że odpowiedź może być udzielona po sesji. 

 

Wójt poinformował, że studnia jest wybudowana z wstępnej analizy fizykochemicznej wynika, że woda 

będzie musiała być uzdatniana ze względu na dużą zawartość żelaza. 

 

Radny Marian Zabój pytał o oświetlenie do kładki.  

Zastępca Wójta wyjaśnił, że budowa oświetlenia dotyczy drogi gminnej do kładki od drogi 

wojewódzkiej. 

 

Radny Marian Zabój stwierdził, że są odcinki bardziej niebezpieczne przy drogach wojewódzkich 

i powiatowych, o których wielokrotnie była mowa a buduje się oświetlenie przy drodze gminnej.  

Następnie Radny Marian Zabój pytał o plac wynajmowany przez firmę budującą chodniki. 

 

Wójt w odniesieniu do oświetlenia poinformował, że wszystkie stare projekty na budowę oświetlenia są 

zrealizowane, a z nowych projektów zrealizowano oświetlenie na Ujazdach i będą realizowane dwa 

najtańsze projekty ze względu na środki finansowe. Co do placu wynajmowanego – plac pozostanie 

utwardzony. 

 

Zastępca Wójta do tematu oświetlenia przekazał, że na ostatniej sesji przedstawiane były informacje 

o przygotowanym postępowaniu przetargowym odnośnie oświetlenia ze wskazaniem na realizację 

projektów najmniej kosztownych. Przed przystąpieniem do każdego postepowania przetargowego jest 

wykonywana analiza posiadanych środków budżetowych. 
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Wiceprzewodniczący Rady pytał o plany związane z oświetleniem w kierunku serpentyn oraz budowę 

chodnika. 

 

Wójt poinformował, że mieszkańcy z tego terenu wystąpili z wnioskiem o budowę oświetlenia oraz 

budowę chodnika. Na budowę oświetlenia będzie zlecony projekt, natomiast potrzeba przygotowania 

projektu chodnika została zgłoszona do Starosty Powiatowego łącznie z innymi odcinkami. 

 

Radny Krzysztof Gierula pytał o projekt chodnika w Nozdrzcu górnej wsi w stronę Hłudna. 

 

Wójt potwierdził, że ten odcinek również jest zgłoszony. 

 

Radny Janusz Bobola pytał o garaż na zakupiony samochód dla OSP Hłudno.   

 

Wójt poinformował, że garaż jest na etapie projektowania koszt 44 tys. 

 

Radny Janusz Bobola prosił o zamontowanie brakujących szyb na przystanku w Hłudnie o które było 

wielokrotnie zgłaszane. 

 

Radny Marian Zabój również prosił o remont przystanku w centrum Nozdrzca. 

 

Wójt poinformował, że realizacja zgłaszanych prac będzie wykonywana w miarę możliwości.  

 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad i braku chętnych do zabrania głosu Przewodniczący 

Rady zakończył obrady XII sesji zwyczajnej Rady Gminy Nozdrzec.  

 

Na tym protokół zakończono. 

 

Protokołowała: 

Bogusława Wójcik 


